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اباذری: توقع دارند در همه اوزان مدال بگیریم

هزینه اعزام به کاراته وان 
پرتغال را از جیبم دادم

هاکان دمیر سه هفته 
دیگر به ترکیه برمی گردد

اصرار به تغییر نسل 
در نشست کمیته فنی

فنــی  کمیتــه  جلســه  لیــن  و ا
فدراســیون بسکتبال برای بررسی 
عملکــرد هــاکان دمیــر، ســرمربی 
فعلــی تیــم ملــی تشــکیل شــد.

ابتــدا قــرار بــود ایــن نشســت 
بــا حضــور جــواد داوری رئیــس 
فدراســیون و اعضــای کمیتــه 
فنــی، کارشــناس خبــره هیــأت 
و  تشــی  آ لــه  یت ا عنا ( ئیســه  ر
منیــژه نوروزیــان(، ۲ مربــی بــه 
انتخــاب کمیتــه مربیــان )فــرزاد 
کوهیان و علی توفیق(، کارشناس 
، ســخنگو  ه علی( )محســن شــا
)ســعید تابش نیــا( و ســرمربی تیــم 
ملــی هــاکان دمیــر برگــزار شــود 
کــه نوروزیــان، مهــران حاتمــی 
به عنــوان مربــی قهرمــان و علــی 
توفیــق بــه جلســه نیامدنــد. بعــد از 
برگزاری نشســت 3 ســاعته سعید 
تابش نیــا کاپیتــان ســابق تیــم ملــی 
هــم کــه به عنــوان ســخنگوی ایــن 
کمیتــه حضــور داشــت دربــاره 
یــن گردهمایــی گفــت:  مفــاد ا
»معارفــه ای بیــن مربیــان حاضــر 
ــر صــورت گرفــت و  ــا هــاکان دمی ب
هــر کــدام نقطــه نظــرات خــود را در 
خصــوص نتایــج تیــم ملــی دادنــد. 
البتــه ایــن نقطــه نظــرات بیشــتر 
در جهــت راهبــرد کاری و برطــرف 

شــدن معضــات بــود.«
او در ادامــه بیــان کــرد: »کلیت این 
جلســه نیــز بــر ایــن اســاس دنبــال 
شــد کــه چــه کارهایــی بایــد انجــام 
شــود، از قبیــل تغییــر نســلی کــه تــا 
حدودی اســتارت آن خورده اســت 
و راهکارهایــی کــه به کمک هاکان 

دمیــر می آیــد.«
ســخنگوی کمیته همچنین ادامه 
داد: »تبــادل ایــن نقطــه نظــرات 
بین طرفین انجام شــد و ســرمربی 
ترکیــه ای تیــم ملــی هم بــه مواردی 
اشــاره کــرد کــه باعــث نوســاناتی در 
تیــم ملــی شــده بــود. از طرفــی هــم 
تأکیــد شــد کــه دمیــر بایــد در طــول 
لیــگ بازی هــای مهــم را از نزدیــک 
ــن  ــد بهتری ــا بتوان ــد ت مشــاهده کن

نفــرات را انتخــاب کنــد.«
ســعید تابش نیــا همچنیــن اعــام 
کــرد: »دمیــر تــا ســه هفتــه دیگر در 
تهــران خواهــد بــود و ســپس راهــی 
ترکیــه شــده تــا نیمــه دوم بهمــن 
مــاه بــه تهــران آمــده و اردوی تیــم 
ملــی را بــرای حضــور در پنجــره اول 

انتخابــی آمــاده کنــد.«
دومیــن جلســه کمیتــه فنــی دو 
ــه دیگــر قــرار اســت تشــکیل  هفت
شــود تــا در خصــوص مســائل 
تیــم ملــی نگاهــی موشــکافانه تر 

انجــام شــود.

برگزاری مجمع 
فوق العاده شرکت 
توسعه به ریاست 

وزیر ورزش
روز گذشــته مجمــع عمومــی و 
فوق العــاده عملکــرد اعتبــارات 
هزینــه ای و تملــک دارایی هــای 
ســال ۱۴۰۱ شــرکت توســعه بــا 
حضــور کیومــرث هاشــمی وزیــر 
ورزش و جوانــان، برنــا فیــروزی 
معــاون توســعه مدیریــت و منابع، 
ســیدمحمد شــروین اســبقیان 
مشــاور وزیــر و مدیــرکل حــوزه 
وزارتــی وزارت ورزش و جوانــان، 
پرســت  ر عســگریان سر مهیــا
و ســایر اعضــای هیــأت مدیــره 
ری  نگهــدا و  توســعه  شــرکت 
اماکــن ورزشــی کشــور و نیــز 
نماینــدگان وزارت دادگســتری، 
امــور اقتصــادی و دارایــی و ســایر 
مدیــران شــرکت و وزارت ورزش و 

جوانــان برگــزار شــد.
بررســی  بــه  مجمــع  یــن  ا ر  د
لــی و گــزارش  صورت هــای ما
و  ســعه  تو شــرکت  عملکــرد 
نگهــداری اماکــن ورزشــی کشــور 
در ســال مالــی ۱۴۰۱ پرداختــه شــد 
و در نهایت با بررســی همه موارد، 
صورت هــای مالــی مذکــور مــورد 
تأییــد اعضــای مجمع قــرار گرفت.

 zخبر

رضا علیپور:

در کنار دیوار سنگنوردی آتش روشن می کنیم

ســنگنورد طلایــی ایران گفــت: »امیدوارم مســئولان وزارت ورزش و کمیته 
ملــی المپیــک کمــک کنند تا کمپ تیم ملی در پایتخت داشــته باشــیم. ما 
در کنــار دیــوار ســنگنوردی در قزویــن آتــش روشــن می کنیــم تا گرم شــویم 
و از ایــن وضعیــت خســته شــدیم. مــن خیلــی تمریــن کــردم و ورزشــکاران 
کشــورهای شــرکت کننده در انتخابــی المپیــک در حــدی نبودنــد کــه حتــی 

با مــن رقابــت کنند.«

رسول گاژی ماگمادوف:

کشتی گیران ایرانی ضعف فنی و تکنیکی دارند

ماگومــد رســول گاژی  ماگمــادوف، قهرمــان کشــتی آزاد جهــان از روســیه 
گفــت: »اینکــه چنــد دوره در لیــگ ایــران حضــور داشــتم، یادم نیســت اما 
از ســال 2015 آمــدم. مســابقات لیــگ از ســطح کیفی بالایی برخــوردار بود. 
یونــس امامــی را هــم سال هاســت می شناســم، عنــوان دار جهــان هســت. 
هــر کشــتی گیری توانایــی متفاوتــی دارد امــا بــه صــورت کلــی بگویم ضعف 

کشــتی گیران ایرانــی در بحــث فنــی و تکنیکــی اســت.«

مهران حاتمی:

حدادی نقش تعیین کننده ای برای ما دارد

مهران حاتمی، ســرمربی تیم بســکتبال ذوب آهن پیوســتن حامد حدادی 
بــه تیمــش را تأییــد کرد. او در این باره گفت: »بله با او قرارداد بســته ایم اما 
بــه دلیــل اینکــه دیگــر نمی توانســتیم در نیمــه دور رفت بازیکــن به ترکیب 
خــود اضافــه کنیــم، حــالا بــا صادرشــدن کارت بــازی حــدادی، او می توانــد 
در نیــم فصــل دوم ذوب آهــن را همراهــی کنــد. بــه نظــرم او می تواند نقش 

تعیین کننــده ای در ایــن فصــل برای ما داشــته باشــد.«

 
 بعد از مدت ها دوری از مسابقات 
کاراته وان، تجربه حضور در لیگ 

جهانی پرتغال چطور بود؟
کاراتــه وان پرتغــال آخریــن مرحلــه لیــگ 
جهانــی در ســال ۲۰۲3 بــود. خداراشــکر 5 
مبارزه خوب تا فینال داشــتم. 3 ســالی به 
خاطــر کرونــا و مســائل دیگــر در لیگ هــای 
جهانــی شــرکت نکــرده بــودم و ایــن طــا 
بعد از دوری 3 ســاله تجربه شــیرینی بود.

 در فینال مقابل سجاد گنج زاده 
مبارزه کردی و با شکست او بار دیگر 

خودت را ثابت کردی.
خوشــبختانه در فینــال مبــارزه خوبــی 
داشــتم و توانســتم ســجاد گنــج زاده 
قهرمــان المپیــک کــه بارهــا بــا یکدیگــر 
مبــارزه کــرده بودیــم را شکســت دهــم. 
نمی خواهــم دربــاره مســائل گذشــته 
صحبــت کنــم و ترجیــح می دهــم وارد 

حاشــیه نشــوم.
 گویا با هزینه شخصی به این 

مسابقات رفتید.
بله همین طور اســت. فدراســیون در این 
زمینــه کاری نکــرد و مــا بــه صــورت آزاد در 

ایــن مســابقات شــرکت کردیــم.
 درحالی که تیم ملی قبلاً به تمامی 
مراحل لیگ جهانی اعزام می شد، 

مدت هاست خبری از اعزام به این 
مسابقات نیست، این موضوع چقدر 

به تیم ملی ضربه زده است؟
درحــال حاضــر شــرایط بــه گونــه ای اســت 
کــه حضــور در اکثــر مســابقات از جملــه 

مســابقات جهانــی نیــاز بــه ســهمیه دارد، 
بــرای گرفتــن مجــوز ورودی هــم نیــاز 
اســت تــا در تمامــی مســابقات لیگ هــای 
ــا رنکینــگ لازم را  جهانــی شــرکت کنیــم ت

کســب کنیــم.
عــاوه بــر آن بایــد در چنیــن مســابقاتی 
شــرکت کنیــم تــا تجربــه و آمادگــی لازم 
برای مســابقات مهم را به دســت بیاوریم.

درحالــی کــه مدت هاســت بــه لیگ هــای 
جهانــی اعــزام نمی شــویم کشــورهایی 
مثــل اردن، کویــت، قزاقســتان و بســیاری 
از کشــورهای آســیایی در تمامــی ایــن 
مســابقات شــرکت می کننــد و به خاطــر 
همیــن در ایــن مــدت پیشــرفت خوبــی 

داشــته اند.
قبــل از المپیــک توکیــو تیــم ایــران بــه 
تمامــی مراحــل کاراتــه وان اعــزام می شــد 
کــه قطعــاً تأثیــر همیــن مســابقات هــم 
باعــث شــد تــا کاراتــه ایــران بتوانــد در 
المپیــک طــا بگیــرد. حضــور در لیگ هــای 
ــه ســزایی دارد و  ــر ب ــی همیشــه تأثی جهان
باعــث می شــود تــا بازیکنــان شــناخته تر 

شــده و بــه چشــم داوران بیاینــد. 
ز روی  ر ا همچنیــن بــه تدریــج فشــا
کاراته کا هــا برداشــته می شــود و اســترس 
ملی پوشــان رفته رفتــه کمتــر می شــود.
 نتایج اخیر کاراته نشان از حال و روز 

بد این رشته دارد، علت این افت 
چیست؟

شــما هیــچ تیمــی را پیــدا نمی کنیــد کــه 
همیشــه در اوج باشــد. هــر تیمــی همــان 
طــور کــه روزهــای خــوب دارد ممکــن 
اســت روزهــای بــد هــم داشــته باشــد. 
بزرگ تریــن معضــل تیــم ملــی مــا عــدم 
حضــور در مســابقات تدارکاتــی مثــل 
همیــن لیگ هــای جهانــی اســت وگرنــه 
جایــگاه ایــران بــا قبــل فرقــی نکــرده اســت 
و هنــوز هــم همــه مــا را بــه عنــوان قهرمــان 

جهــان می شناســند.
 پس افت کاراته ایران را قبول 

ندارید؟
قبــول دارم کــه کاراتــه ایــران افــت کــرده 
اســت و دلیــل آن هــم عــدم حضورمــان 

در تمامــی مســابقات اخیــر اســت. 
ورزش حرفــه ای همیــن اســت، حتــی 

تیم هــای بزرگــی مثــل بارســا و 
رئــال مادریــد هــم بــالا و پاییــن 
دارنــد. بــا برنامه ریــزی درســت و 
حضــور مســتمر در مســابقات 
آینــده می توانیــم بــه روزهــای 
اوج برگردیــم و ایــن موضــوع 

دور از دســترس نیســت.
از طرفــی توقــع از تیــم ملــی 
بــالا رفتــه و دیگــر کســی بــا 
3-۲ طــای آســیا هــم راضــی 

نمی شــود. توقعــات از مــا بــه 
گونــه ای اســت کــه اگــر در 5 وزن بــه 

مســابقات اعــزام می شــویم، در هــر 5 
وزن مدال بگیریم، در صورتی که شرایط 
مســابقات ســخت تر شــده و رقبــا نســبت 

بــه قبــل پیشــرفت خوبــی داشــته اند.
 برای اعزام به کاراته وان حمایت 

شدید؟
 توقــع داشــتم بــرای حضــور در همیــن 
کاراتــه وان پرتغــال مســئولان اســتان 
حمایــت کننــد امــا کمکــی نشــد. همیــن 
مســائل در رونــد کارمــان تأثیــر منفــی 
می گــذارد و از مســئولان وزرات و اســتان 
توقــع مــی رود کــه حمایــت بیشــتری از 

ورزشــکاران کننــد.
 برنامه ات برای مسابقات بعدی به 

چه شکل است؟
درحــال حاضــر کاراتــه وان یونــان، فرانســه 
و قبــرس را در پیــش داریــم. مــن هــم 
برنامه ریــزی ام حضــور در ایــن مســابقات 

ــا رنکینگــم را بهتــر و بهتــر کنــم. اســت ت

واقعیتی که لیگ برتر کشتی رو کرد

دست و پا بسته مقابل تزارها
لیگ برتر کشتی آزاد روز جمعه با قهرمانی 
بانک شهر به پایان رسید اما شاید تا 
مدت ها بتوان درباره این مسابقات و 
ضعف هایی که از کشتی ایران در این 
رقابت ها عیان شد؛ نوشت. مهم ترین 
موضوعی که در این رقابت ها به چشم 
آمد و صدای اعتراض منصور برزگر را هم 
در آورد سطح فنی کشتی گیران بود. عاوه 
بر اینکه کشتی گیران روسیه درخشیدند و 
کشتی گیران ما در مقابل آنها هیچ حرفی 
برای گفتن نداشتند، یک موضوع مهم 
دیگر هم وجود داشت که آن هم سطح 
فنی کشتی گیران ملی پوش ایرانی بود 
که نه در مقابل رقبای روسی حرفی برای 

گفتن داشتند و نه در مقابل حریفان ایرانی 
خود کاری توانستند انجام بدهند.  اتفاقی 
که حسابی حوصله منصور برزگر که برای 
تماشای مسابقات به سالن آمده بود را هم 
سر برد و باعث شد تا او هم از وضعیت فنی 
لیگ برتر کشتی آزاد انتقاد کند: »برگزاری 
مسابقات لیگ برتر کشتی می تواند هم 
به لحاظ فنی به کشتی کمک کند و هم 
به لحاظ مادی کمک زیادی می کند. شاید 
یکی از کمک هایی که می کند این است که 
بدانیم وضعیت کشتی ایران به چه شکل 
است. به نظرم از لحاظ فنی اطاعات خوبی 
داد  چرا که از صبح یک کشتی خوب هم 
ندیدم.« این حرف های منصور برزگر طعنه 

جدی به وضعیت کشتی ایران بود. از 9 
شکستی که کشتی گیران ایرانی در مصاف 
با روس ها متحمل شدند، 3 شکست را 
کشتی گیرانی متحمل شدند که ملی پوش 
بودند و سابقه حضور در قهرمانی جهان 
و المپیک را داشتند. علیرضا سرلک که 
دارنده مدال نقره جهان است 7 بر صفر 
به زائور اوگویف باخت. سرلک امسال هم 
یکی از شانس های رسیدن به تیم ملی برای 
حضور در کسب سهمیه المپیک است. 
یونس امامی یکی از چهره های شاخص 
تیم ملی کشتی آزاد که با اختاف اندک به 
رسول گاژی ماگمدوف باخت و در نهایت 
مرتضی قیاسی که به المپیک هم رفت اما 

در مصاف با شامیل ممدوف حرفی برای 
گفتن نداشت. شاید کادرفنی تیم ملی 
کشتی آزاد و ریاست فدراسیون کشتی 
بیش از اندازه به نتایج جهانی دل بسته 
بودند و سعی کردند که خودشان را در آمار 
و ارقام غرق کنند اما 9 بار شکست خوردن 
مقابل روس ها یک  بار دیگر نشان داد که 
کشتی ایران به لحاظ فنی در چه اوضاع به 
هم ریخته ای قرار دارد. شاید بعد از این 
دو روزی که لیگ برتر برگزار شد، علیرضا 
دبیر بیش از هر موقع دیگری متوجه شد 
که چرا رسانه ها اعتقاد داشتند تیم ملی 
کشتی آزاد با وجود نایب قهرمانی در جهانی 
بلگراد، نتیجه خوبی نگرفته است. علیرضا 

دبیر هفته گذشته در حضور فرمانده 
سپاه پاسداران انقاب اسامی و وزیر 
ورزش و جوانان گایه کرد که کشتی ایران 
نایب قهرمان جهان شده اما رسانه ها به 
گونه ای انتقاد کردند که ظاهراً کشتی ایران 
شکست خورده است. تمام ملی پوشان 

کشتی ایران هم در قهرمانی جهان و هم 
در لیگ برتر مقابل کشتی گیران روسیه 
شکست خوردند و مشخص است که اگر 
تحریم روسیه برداشته شود، هرگزعنوان 
دومی جهان نصیب تیم ملی کشتی آزاد 

ایران نمی شود.
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 zمصاحبه

فائزه زمانی
روزنامه نگار

صالـــح ابـــاذری بعـــد از مدت هـــا دوری بالاخره پایش به تاتامی مســـابقات کاراته وان رســـید، البته به لطـــف جیب خودش. درحالی که تیم ملـــی کاراته قبلاً حضوری 
مســـتمر در مســـابقات لیگ های جهانی داشـــت، مدت هاســـت به بهانه های مختلف به این مســـابقات اعزام نمی شـــود تا جایی که حالا ملی پوشـــانی مثل اباذری 
خود دســـت به کار شـــده  اند و با هزینه شـــخصی در مســـابقات کاراته وان پرتغال شـــرکت کردند. اباذری با شکســـت ســـجاد گنج زاده رقیب ســـنتی خود در فینال 
ایـــن مســـابقات طـــلا گرفـــت. او ایـــن مـــدال را بعـــد از 3 ســـال دوری از لیگ های جهانی، تجربه شـــیرینی می دانـــد. وی همچنین افـــت کاراته ایـــران در این مقطع را 

قبـــول دارد و معتقـــد اســـت عـــدم اعزام تیـــم ملی به مســـابقات کاراته وان اخیر ضربه مهلکـــی به کاراته ایران وارد کرده اســـت.


